



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 23. april 2018.

Krokstadelva 30. april 2018

Tilstede: Anne Marthe Peveri, Inger Isnes Tyse, Ingvild Hoen, Sølvi Fossøy, Marianne Letmolie, Solveig Letmolie, Øystein Andersen og Heidi Myklemyr.

Forfall:

Sak 10/18: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter

Sak 11/18: Referat fra styremøte 14.03.18.

Anne Marthe informerer om noen av sakene fra styremøte:

- Referatet legges på Google drive/hjemmeside. Kan leses i sin helhet.
- Forslag på NOF-tinget: Deltagere på tur-orientering må melde seg inn i en klubb. Det er ønskelig med rekruttering. Selv om man går tur-o for ulike klubber, er det nok å melde seg inn i én klubb. Det er satt ned en gruppe for å jobbe videre med dette.
- Forslag fra Hedmark om å forenkle klassene i o-løp for N- og C-nivå opp til 16 år. Ha nivådeling i stedet for aldersdeling. En gruppe skal jobbe med dette.
- Husutvalget har fått kort på Rema 1000. Det gjør arbeidet noe enklere.

Sak 12/18: Budsjett 2018. Statusoppdatering.

- Litt vanskelig å få fullstendig oversikt siden det er en del utestående regninger
- Budsjett/regnskap ser ok ut, vi er ferdig med mye av de dyre utgiftene→Spania, Nord-Jysk, Tio-mila

Sak 4/18: Administrative rutiner Eiker o-lag

Marianne jobber med å fordele hvem som skal skrive og levere stoff fra ulike arrangementer, til Eikerhornet. Fordeles både på ungdom og voksne. Ikke bare fra store samlinger, men fra spesielle treninger også. Lotte→Spania, Solveig→Bergen, Sølvi→Nord-Jysk, Anne-Marthe→tio-mila.

Forslag til annet vi bør skrive om: treninga med Marianne Andersen, O-festivalen, trening med grilling, HL, verdens o-dag

Sak 14/18: Sesongplan 2018

Legges på Google drive

- Begynner å bli ferdig nå, men endringer blir hele tiden oppdatert
- Har vært en del endringer frem til nå pga snøforholdene
- Marianne A. skal ha to treninger, samt tilbudt seg å lage noen opplegg til høsten
- Mange har stilt opp og hatt treninger. Tusen takk til de ☺

Sak 15/18: Arrangementer sesongen 2018.

Tio-mila er i boks (og løpes akkurat nå i skrivende stund)

Sak til oppfølging: skal de som trekker seg fra stafetter (og andre kostbare arrangementer) betale sin kostnad selv? Kan de bruke egen reiseforsikring (ved eks. sykdom)? Er det forskjell på hva grunnen er til frafall? Må diskuteres og settes tydelige regler i før neste sesong.

Edit: Anne Marthe tar med denne saken til diskusjon i styret (hva har aktivutvalget mandat til å bestemme vs hva styret skal bestemme)

Sak 16/18: Administrering av klubbens EmitTag

Frem til nå har vi hatt noen til utlån, men det har ofte blitt slik at deltakerne har beholdt de over tid. Så lenge vi har hatt mange nok har ikke dette vært noe problem, men alle bør ha mulighet til å låne disse. Skal vi ha et system der man må levere de inn hver gang? Hva da med påmelding til løp → man bør ha nummeret til EmitTagen når man melder på. Skal vi kreve at alle kjøper sin egen (fra en viss alder) eller evt betaler leie selv?

Foreløpig holder Anne-Marthe orden på dette, men det bør tas opp igjen på neste møte.

Sak 17/18: Eventuelt

Ønske fra ungdommen om nytt klubbttøy: hettegensere og tynne regnjakker. Ungdommene bør være med på å bestemme utseende.

Aktivutvalget vurderer salg på gammelt klubbttøy for å rydde unna litt av lageret. Vi tror mange venter på at vi skal få nye jakker i samme design som vestene, og lar være å kjøpe klubbttøy.

23. mai: Verdens o-dag. Kristin og Inger hadde opplegg i fjor på Røren skole. De gyver på med friskt mot i år også, og trenger noen til å hjelpe seg. Arrangementet foregår i Hoensmarka på dagtid. Ungdommer på ungdomsskolen vil ikke få fravær dersom de hjelper til.

Hvem skal ha ansvar for vimpel og telt for at det skal bli enkelt å få det med på ulike arrangementer?

Neste møte: mandag 4. juni 2018 klokka 18-20. Bevertning Ingvild.

Heidi Myklemyr

Referent.